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Minnesanteckningar: Näringslivsråd 22:a september 2023  

  

Närvarolista:  

Fredrik Kjos (M) – Kommunstyrelsens ordförande Upplands-Bro Kommun 

Ida Texell – Kommundirektör Upplands-Bro Kommun 

Beatrice Porshage – tf Näringslivschef Upplands-Bro Kommun 

Joel Dosi Rosvall – Näringslivsutvecklare Upplands-Bro Kommun 

Carl-Fredrik Wincent – Strategisk Projektledare Upplands-Bro Kommun 

Maja Taaler Larsson – Avdelningschef Samhällsbyggnadskontoret Upplands-Bro 

Kommun 

Daniel Riesterer – Ordförande LRF Upplands-Bro 

Henri Hupe – Nordisk portservice 

Anna Karlsson – Handelsbanken Kungsängen 

Fredrik Söderlund – Logistikchef ICA Brunna 

Johan Arktell – Kontorschef Sparbanken i Enköping 

Emil Almberg – Ordförande Företagarna Upplands-Bro 

Irené Seth – Ordförande Damernas affärsnätverk 

Nathalie Marnell - Svenskt Näringsliv 

 

 

Ej närvarande:  
Janne Stefanson – Kommunalråd (KD) Upplands-Bro kommun 
Hans Åberg (L) – Vice ordförande kommunstyrelsen 

Anders Gustafson – Regionchef Ragn-Sells  

Thomas Lenell – Samhällsbyggnadschef Upplands-Bro kommun ersatt av Maja Taaler 

Larsson 

Camilla Janson – (S) Oppositionsråd 

Lina Wigh – Villa Aske 

 

1. Inledning, Fredrik Kjos 

Fredrik välkomnar alla och förklarar mötet öppet. Presenterar Nathalie 

Marnell från Svenskt Näringsliv. Budget 2024 arbetet med att ställa om 

verksamheter utifrån kommunmålen. Besök senaste veckorna: statsministern 

och äldreomsorgsministern (besökte äldreboende), landshövding Anna 

Kinberg Batra besökte (Almare Stäket, Magnussons pet food), besök från 

afrikanska och asiatiska länder kring samhällskyddsystem. 

Kommande besök från kenyanska Muranga som en del av pågående utbyte. 

Utbildningskontoret håller i besöket. ICLD bekostar utbytesprogrammet med 

fokus på demokratiutveckling. 
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Pågående förändringsarbete i kommunen har gett utdelning.  

2. Ida Texell, information om beredskapsveckan 

Mycket som händer i kommunen, service bemötande, upphandling, ekonomi. 

Kommunen har bra kontroll på ekonomin. Besöket från afrikanska 

kommunerna och Arbetsförmedlingen. Hög energi på förändringsarbetet i 

organisationen. Sommaren: 477 feriejobb i kommunen under sommaren. 

Arbete och näringsliv är prioriterade frågor. Arbetar systematiskt med 

trygghetsarbetet. 

 

Beredskapsveckan: externa aktörer kommer delta, dels SVT och P4 kommer 

delta. Flera perspektiv kommer vara aktuella, speciellt skolan. MSB är med, 

kulturministern kommer. Bra siffror, 20 000 interaktioner på sociala medier 

kring veckan. Deltagande från Försvarsmakten. Utställning Rädd och beredd. 

Alla är välkomna och Ida hoppas att alla som har möjlighet kan komma.  

 

Beatrice Porshage: Näringslivsdagen 27 september. Sprid gärna vidare. På 

programmet: AI-föreläsning. Svenskt näringsliv. Caroline af Ugglas + man 

deltar för workshop. Besök hos de företag som tog emot feriearbetare i somras 

som en del av uppföljningen som ska göras.  

 

Uppskattade och lyckade kommundagar i både Kungsängen och Bro under 

sommaren (även aktiviteter i Håbo-Tibble). Swim run med Sara Sjöström, 70-

tal tävlande.  

 

3. Laget runt 

Daniel Riesterer: lantbruket har haft svårigheter med kostnader för gödsel, 

drivmedel, torka i början och sen mycket regn, sena och förstörda skördar. 

Raps och vete påverkat. Bra sensommar och höst. 30–35% mindre skörd än 

föregående. Mer regleringar i lantbruket.  

Henri Hupe: nyöppnat gym i Brunna, hyreshöjning, mycket ungdomar och 

pensionärer. Garageportar: märks effekter på nedgång i byggbranschen, sena 

inbetalningar, satsar mycket på service och reparation.  

Anna Karlsson: ser effekter på byggbolag, lokalt ser inte så många konkurser 

än. Jobbigt ränteläge. Tufft läge för många bostadsrättsföreningar. 

Fredrik Söderlund: andra sommaren med e-handel, mycket fokus på svinn. 

Bra resultat gällande svinn för lagret. Håller på med rekrytering, tar in 

konsulter för att hjälpa med rekrytering på transport och lager. Ser en svag 

ökning i enlighet med plan. Tror på framtida tillväxt.  

Johan Arktell: Deltagande på kommundagarna och stor aktivitet under 

sommaren. Marknaden har haft svårigheter med ränta och inflation. 

Konkursläget ser bra ut lokalt men vad kommer att hända på lång sikt, framför 

allt för privatpersoner och industrifastigheter. 

Emil Almberg: ser ingen nedgång i konferensverksamheten, blir rekordår och 

bra prognos för framtiden. Förutser kommande svårigheter kopplat till 

ekonomiska läget, satsar för framtiden. Företagarna är starka i Upplands-Bro, 

många planerar för framtiden. Mindre företag behöver hjälp med HR. Visit 

Upplands-Bro: smaka på Upplands-Bro första gången genomförd. Gott stöd 

från företagen och bland annat Kulturskolan, ska utvecklas vidare. 
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Irené Seth: Almare Stäket har märkt av avbokningar och trögare inflöde av 

bokningar. Ridanläggningen märker av ett mindre söktryck. Bra skörd.  

 

4. Presentation företagsklimatrankingen, Nathalie Marnell, Svenskt Näringsliv 

Se bifogad ppt. 

 

 

5. Övriga frågor 

a. Daniel Riesterer 

Afrikansk svinpest. Misstanke om att sophantering kan vara orsak 

bakom utbrottet i Sverige. I kommunen finns stora 

sophanteringsanläggningar. Konsekvenser kommer bli på export av 

livsmedel. Ingen direkt större effekt på lantbruksnäringen i 

kommunen. Avfallet som hanteras räknas som ”bio-mull” men 

innehåller delar av avfall. Kommunen skulle behöva samtala med 

avfallshanteringsbranschen. Från kommunens sida kommer det 

behövas hanteras i kontakt med företagen. Dialog kommer att 

påbörjas.  

6. Summering och avslut 

Fredrik Kjos avslutar mötet. 

 


